
Løypemeldingar 
Tilbakeblikk 
april 2018 - juni 2023

Formål

Forum Nye Bergensbanen er ein interesseorganisasjon 
med formål å arbeide for modernisering av Bergensba-
nen og m.a. bygging av Ringeriksbanen som fyrst vart 
vedteke av Stortinget i 1992.

Forum Nye Bergensbanen har følgjande 
hovudmålsetting for arbeidet:

• Realisering av Ringeriksbanen gjennom fellesprosjektet  
 med E16, FRE16
• Realisering av ny jernbane mellom Bergen og Voss,   
 gjennom fellesprosjektet med E16, K5
• Køyretid 4 timar mellom Oslo og Bergen
• Komfort som for moderne Europeiske høgfartsbaner
• All auke i godstrafikk på strekninga skal tas av banen
• Forumet vart oppretta i 1993. Medlemane i 
 Forum Nye Bergensbanen
 består av 14 kommunar og 2 fylkeskommunar og 
 vert styrt av eit arbeidsutval.

Medlemmar
Fylkeskommunar:
Vestland og Viken

Bergen
Vaksdal
Voss
Ulvik
Aurland
Hol
Ål

Gol
Nesbyen
Flå
Ringerike
Hole
Jevnaker
Bærum

Kommunar:

Regionrådet i Hallingdal samt 
NHO og LO i dei to fylka har 
møte- og talerett.



Hei! Her kommer en hilsen til 
medlemmene av Forum Nye Bergensbanen.

Løypemelding 
høst 2018

Som dere vet består Forum Nye Bergensbanen av 13 kommuner og 3 fylkeskommuner. Forumet styres av et 
 arbeidsutvalg som jeg i det daglige forholder meg til. 

Medlemmer i AU: Møterett i AU: 

Hans Erik Ringkjøp ordfører på Voss, leder Knut Arne Gurigard, dgl. Regionrådet i Hallingdal
Kjell Børre Hansen ordfører Ringerike, nestleder Tone Reneflot Thoresen, Ringeriksregionen
Olav Skinnes, fylkesvaraordfører Buskerud LO og NHO
Pål Kårbø, fylkesvaraordfører Hordaland 
Anna Elisa Tryti, byråd i Bergen

11. sept. AU-møte på Voss
12. sept. Bergen Næringsråd sin logistikk og 
samferdselskonferanse og BN sin 
Bakgårdsfest

13. sept. Møte med generalsekretær i H 
John Ragnar Aarseth (og tidligere dgl i 
FNB) 
14. sept. Møte med leder av 
Næringsavdelingen i LO Kenneth Sandmo

16.-18/9 På tur til Århus med BN og PWC, 
ca. 45 stk. invitert til å «brainstorme» om 
 utviklingen i Bergen 

26. sept. Møte med Bergen Næringsråd
v/  Atle Kvamme 
27. sept. Møte med reiselivet NCE tourism 
v/ Dag Aksnes

1. okt. Møte med reiselivet på Geilo 
Andreas Smith- Eriksen, Knut Arne Guri-
gard og Petter Rukke 

5. okt. Møte med Helge Eidsnes og 
prosjektleder Gunnar Sønderholm for Arna- 
Stanghelle samt HFK sin samferdselskonfe-
ranse i Bergen resten av dagen

8. okt. Statsbudsjettet tilstede på 
Stortinget
9. okt. Planlegging av konferansen 4. mars 
møte i Oslo med Jernbanedirektoratet.

21. okt. Ringerikskonferansen 

23. okt. Innlede på BaneNOR konferanse 
på Voss 

26. okt. Gol – innlede på Hallingtinget

6. nov. Møter i Oslo med programkomite til 
konferansen 4. mars. 
7.-8. nov. Reiselivskonferanse i Myrkdal

14. nov. Hallingdalkonferansen på Geilo 

16. nov. Bergens Næringsråd sin 
års konferanse med middag 

26. nov. Møter på Stortinget med 
representanter 
27. nov. Årsmøte FNB – m bla. Statsråd 
Jon Georg Dale
28. nov. Planleggingsmøte konferansen 
4. mars 

4. des. Div. møter på Stortinget 
12. des. Innlede for Ringeriksregionen på 
Jevnaker 

Løypemelding september – desember 2018: 

Media: 

Flere redaksjonelle oppslag i lokalaviser. 
Sosiale medier: bruker siden på Facebook, 
hjemmesiden er et opplagssted for 
kontaktinformasjon. 

Hold av mandag 4. mars 2019! Da er det de 11 
 jernbaneforumene sin årlige konferanse i Oslo. 

FNB inviterer medlemmene av forumet til Voss 
5. juni 2019. Program kommer.

Er det møter utover vinteren og våren der dere 
ønsker en presentasjon fra FNB om Bergensbanen, 
ta kontakt med meg for avtale.

Med vennlig hilsen 
Hilde Magnusson
Daglig leder 

Følg oss:

www.nyebergensbanen.no

@NyeBergensbanen

@forum_nye_bergensbanen

Julehilsen til medlemmene  
i Forum Nye Bergensbanen.

Løypemelding
julEN 2019

Bergensbanen 110 år!
27. november er bursdagen til Bergensbanen, det var denne dagen i 1909 det   første 
toget gikk fra Voss over fjellet til Oslo. Så i år feiret vi 110 årsdagen til Bergensbanen 
med Bergensbanekonferansen og flott festmiddag på Fleischer’s Hotel!
Feiringen var et samarbeid mellom FNB og Fleischer’s Hotel, der FNB hadde 
hovedansvaret for konferansen.
 
Arne Hjeltnes var konferansier på konferansen og hele 30 personer var innom 
scenen i løpet av dagen! Det var god bredde i vinkling på Bergensbanen sin rolle 
i fortid, nåtid og fremtid. Det var innledere fra fagetatene, næringsliv, reiseliv og 
sentrale politikere.
 

På festmiddagen serverte Fleischer’s Hotel 
samme fire retters middag som for 110 år siden, 
det ble god mat og god stemning med under-
holdning av brødrene Arne og Sjur Hjeltnes.
 
Over 110 personer var med oss denne dagen, 
og vi fikk svært gode tilbakemeldinger på 
feiringen dag og kveld. Kanskje det blir en årlig 
konferanse? Det ble god dekning av arrange-
mentet i lokale- og regionale media, samt at vi 
var direkte inne fra konferansen på radio NRK 
Hordaland.

Aktivitet 
Høstens arbeid i forumet har vært preget av kommune- og fylkestingsvalg og at vi 
har ventet på at kommuner og fylker skulle konstituere seg.
Nå har kommunestyrene valgt sine representanter til råd og utvalg. Under ser 
dere hvem som er valgt til å sitte i forumet og personlige vara. Hele strekningen 
Bergensbanen kjører er representert.
 
Arbeidet med å fremme vår sak inn mot budsjettet 2021, og i NTP prosessen pågår 
jevnt og trutt.  Vi har i høst hatt gode møter bla. på Stortinget med Martin Kolberg 
Ap benkeleder for Buskerud, Hans Fredrik Grøvan parlamentarisk leder Krf,  

Nils Åge Jegstad Samferdselskomiteen H, Bård 
Hoksrud som sitter i Finanskomiteen for Frp og 
Hordalandsbenken.
 
Daglig leder ønsker gjerne å komme på besøk 
til kommunestyrer og  fylkesutvalg og fortelle 
om FNB sine prosjekter og arbeid. Send en 
e-post til  hilde.magnusson@hfk.no så finner 
vi en dato som passer. Det er allerede avtalt 
datoer med Ringerike, Vaksdal og Voss.

www.nyebergensbanen.no

@NyeBergensbanen

@forum_nye_bergensbanen

Forum Nye Bergensbanen består av 13 kommuner og 
2 fylkeskommuner. Forumet styres av et  arbeidsutvalg 
som jeg i det daglige forholder meg til. 

Møterett i AU: 

Knut Arne Gurigard, Regionrådet i Hallingdal
LO og NHO
Jernbanedirektoratet og Bane NOR møter på forumet sine fagdager vår og høst.

Julehilsen fra
daglig leder 
Hilde Magnusson

Medlemmer i AU:   Personlig vara:

Hans Erik Ringkjøp ordfører på Voss -  leder Hege Eide Vik ordfører Vaksdal
Dag Henaug varaordfører Ringerike -  nestleder Kirsten Orebråten ordfører Ringerike
Heidi Granli ordfører Gol  Petter Rukke ordfører Hol
Thor Haakon Bakke byråd Bergen  Roger Valhammer byrådsleder Bergen
Vestland fylke ikke valgt  ikke valgt
Viken fylke ikke valgt  ikke valgt

Hei! Her kommer en hilsen 
til medlemmene av 
Forum Nye Bergensbanen.

Løypemelding 
sommer 2019

Som dere vet består Forum Nye Bergensbanen av 13 kommuner og 
3 fylkeskommuner. Forumet styres av et  arbeidsutvalg som jeg i det 
daglige forholder meg til. 

Medlemmer i AU: Møterett i AU: 

Hans Erik Ringkjøp ordfører på Voss, leder Knut Arne Gurigard, dgl. Regionrådet i Hallingdal
Kjell Børre Hansen ordfører Ringerike, nestleder Tone Reneflot Thoresen, Ringeriksregionen
Olav Skinnes, fylkesvaraordfører Buskerud LO og NHO
Pål Kårbø, fylkesvaraordfører Hordaland Jernbanedirektoratet og BaneNOR møter på forumet 
Anna Elisa Tryti, byråd i Bergen sine fagdager vår og høst

• Bergen Næringsråd   
• NSB region Vest  
• NSB reiseliv   
• Jernbanedirektoratet (JD) flere møter i
 forbindelse med konfernasen til forumene  
• JD region vest Høyde og Stendal   
• JD Torill Hage    
• HFK  Håkon Rasmussen og Torill Klinker  
• Atle Nielsen forfatter av togbok   
• Bergen Kommune v/ Tryti  
• BaneNOR v/ regionleder Tony Dæmring  
• Statens Vegvesen v prosjektleder 
 Gunnar Søderholm    
• Togblogger Sigrid Elsrud  
• Turistsjef i Bergen Anders Nyland  
• Fylkesordfører HFK Anne Gine Hestetun 
 med flere om NTP  
• 3. juni hadde de 10 Jernbaneforumene møte  
 med JD direktøren Slotsvik 

Møter og konferanser januar - juni 2019:  

Konferanser:    

• Frokostmøte med Jernbanealliansen og JD
• Bergens konferansen   
• Vestlandskonferansen   
• Jernbaneforum    
• Rein og vidde    
• Fagdag og årsmøte FNB 
Svært vellykket fagdag og årsmøte på Voss 5 juni, 15 av 
16 medlemmer var påmeldt og vi var 34 deltagere på fag
dagen! Interessante og gode innlegg om tog og jernbane.

Politiske møter på Stortinget 
og andre steder: 

• H sin samferdselsfraksjon v/ Helge Orten
• Frp v/ Bård Hoksrud i Finanskomiteen 
• Ap v/ Sverre Myrli   
• Generalsekretær i H John Ragnar Årseth  
• Buskerud benken
• Statssekretær Anders Werp
•  Flere møter med Terje Breivik V
• Andre uformelle møter med politikere   
 

Kommunstyrer og FK:   

• Ål  
• Vaksdal   
• Aurland   
• AFK  
• BFK   

Presentasjoner: 

• Forsvarsforeningen Voss  
• Rotary Voss   
• Næringshagen på Voss   

Media: 

Flere redaksjonelle oppslag i lokalaviser. 
Sosiale medier: bruker siden på Facebook, 
hjemmesiden er et opplagssted for 
kontaktinformasjon. 

Datoer å merke seg:
• 27. november forumet har fagdag i Oslo med   
 feiring av Bergensbanen sitt 110årsjubileum.
• 3. mars 2020 konferansen Jernbaneforum i Oslo 

Jeg jobber med årsplan for høsten 2019, kom 
 gjerne med innspill før du tar sommerferie! 
Se også den nylig vedtatte Handlingsplanen for 
2019  2021. 

Ta gjerne kontakt om dere ønsker en innledning i 
din kommune om forumet sitt arbeid.

Med vennlig hilsen 
Hilde Magnusson, Daglig leder 
hilde.magnusson@hfk.no, tlf. 41 56 64 50.

Følg oss:

www.nyebergensbanen.no

@NyeBergensbanen

@forum_nye_bergensbanen

Alle ti jernbaneforumene i Norge hadde møte med direktør i 
Jernbaneverket Kirsti Slostvik

Statssekretær Anders Werp med ordførererne 
Hans Erik Ringkjøb og Eirik Haga på fagdagen 
til forumet

Daglig leder i møte med Bård Hoksrud 
som sitter i finanskomiteen

Kommunestyremøte på ÅlForfatter Atle Nielsen

2018 2019



Løypemelding
julEN 2021

Milepeler politisk siden sist: 

Aktiviteten i høsten har vært god, her er et utvalg: 

Ny regjering og ny politisk ledelse i SD med statsråd Jon-Ivar Nygård i spissen. 
Hurdalsplattformen til regjeringen har mye positivt for jernbane og Bergensbanen. 

I Statsbudsjettet for 2022 ble det flertall for følgende: 
• Nye Veier AS får til Ringeriksbanen kr 500 millioner til forberedende arbeid 
 for oppstart i 2022. 
• Ny vei og bane mellom Bergen og Voss (K5) fikk kr 214 millionene til 
 forberedende arbeider som må til for å sikre oppstart som planlagt i 2023/24.

 Driftskreditt på 1 mrd. til Nye Veier AS blir vedtatt i Stortinget før jul. 
 

• Daglig leder har ukentlige faste møter med samarbeidsparter i øst og i vest. 
• Kontaktutvalget for K5 i vest har jevnlige møter.
• 13. desember inviterte FNB til 1 time teamsmøte om Bergensbanen, 
 4. innleder og hele 45 deltager! 
• 6. og 7. desember hadde FNB to gode møtedager på Stortinget.
• 7. desember møte med politisk ledelse i SD på teams.
• 25. november Fagdag på Geilo, 25 deltagere, med hyggelig middag.
• 29. september Fagdag på Voss, 38 deltagere. 

Daglig leder har deltatt på flere konferanser: 
Innledning for Sp-leder og nå finansminister Trygve Slagsvold Vedum, Arendalsuka, 
Hallingdalkonferansen, Transport og logistikk dagene

Daglig leder er med i Bergen Næringsråd sin Ressursgruppe for transport og i 
 programkomiteen til Norges største jernbanekonferanse; Jernbaneforum

Fokusområder i det videre arbeidet: 
• Det er viktig at Nye Veier AS sine rammer for  
 FRE16 snarlig blir avklart og at utbyggings-
 avtale kan signeres med SD i 2022.
• Reguleringsplanen for K5 må ferdig-
 behandles i KMD innen januar 2022. 
• Vi jobber for at planarbeidet for vei og bane  
 fra Stanghelle til Voss må starte i 2022/23.
• For å sikre oppstart som planlagt for begge  
 våre prosjekter må det flyttes store summer  
 fra andre periode i NTP til første periode i NTP. 

Media: 
Felles leserinnlegg fra 14 ordførere kom i 
aviser langs hele banen.
FNB sender ut PM på statsbudsjett og annet. 
Media langs banen er jevnlig på det som skjer 
med våre to store prosjekter.

Viktige datoer: 
10. mars: www.jernbaneforum.no 
  i Folkets Hus Oslo, meld deg på! 
14. juni: Årsmøte og fagdag for FNB i Oslo 

Vi kommer tilbake til dato for den utsatte 
 togturen Bergen–Oslo!    
 
         

Aktivitet 
--------

www.nyebergensbanen.no

@NyeBergensbanen

@forum_nye_bergensbanen

Forum Nye Bergensbanen består av 14 kommuner og 
2 fylkeskommuner. Forumet styres av et  arbeidsutvalg 
som jeg i det daglige forholder meg til. 

Møterett i AU: 

Knut Arne Gurigard, Regionrådet for Hallingdal.
LO og NHO.
Jernbanedirektoratet og Bane NOR møter på forumet sine fagdager vår og høst.

Julehilsen fra
daglig leder 
Hilde Magnusson

Medlemmer i AU:   Personlig vara:

Hans Erik Ringkjøp Ordfører på Voss -  leder Hege Eide Vik Ordfører Vaksdal
Dag Henaug Varaordfører Ringerike -  nestleder Kirsten Orebråten Ordfører Ringerike
Heidi Granli Ordfører Gol  Petter Rukke Ordfører Hol
Thor Haakon Bakke Byråd Bergen  Roger Valhammer Byrådsleder Bergen
Jannicke Bergesen Clarke Leder SAMU, Vestland  Marthe Hammer  Nestleder SAMU, Vestland
Olav Skinnes Fylkesråd Viken   

Julehilsen fra Forum Nye Bergensbanen 
til Bergensbanefamilien med venner. 

Media 
Vi har hatt jevnt og trutt oppslag i 
avisene om våre to prosjekter bla. i 
Aftenposten, BT, NRK v/Ytring, TV 2 
samt NRK radio og tv.

Ny hjemmeside, 
www.nyebergensbanen.no
Den nye hjemmesiden er et godt 
oppslagsverk for medlemmer, 
journalister, politikere og andre 
samarbeidsparter.

God sommer!

Arbeidsform
Vi har jobbet jevnt og trutt siden jul. 
Vi har hatt en rekke møter på teams 
med politikere, organisasjoner og andre 
samarbeidsparter. 

I vest har vi hatt et bredt sammensatt 
kontaktutvalg som har møttes en gang i 
uken i regi av fylkesordfører Askeland.

I øst har vi hatt en gruppe sammensatt av:    
Leder FNB Hans Erik Ringkjøb
Nestleder FNB Dag Henaug
Daglig leder FNB Hilde Magnusson
Ringerike Næringsforening v/ Terje Dahlen
Ringeriksløsningen v/ Morten Woldsdal
IPR for Ringeriksregionen 
v/ Inger Kammerud
Regionrådet i Hallingdal v/ Knut Arne 
Gurigard  
I Bergen har næringslivet gått sammen og 
stiftet «K5 alliansen» .

Stortinget behandlet NTP 15. juni og et 
samlet Storting går for oppstart av FRE16 
og K5 i først periode. 

K5 
Dette er tre hovedfokusområder fremover: 
- Vi ønsker at det skal legges opp til   
 prosjektfinansiering av K5
- Før valget bør det komme et   
 anmodningsbrev fra Hareide om videre  
 planlegging fra Stanghelle til Voss
- Kommunal- og moderniserings-
 departementet må straks legge   
 reguleringsplanen Arna - Stanghelle  
 ut på høring for at vi skal klare å holde  
 ønsket fremdrift med oppstart i 2024. 

Nasjonal transportplan (NTP)
for 2022 - 2033 
Det siste halve året har vært preget av 
innspurten på NTP. Vi har jobbet godt 
sammen langs hele Bergensbanen for å få inn 
våre to prosjekter Ringeriksbanen og E16  
(FRE16) i øst og ny vei og bane mellom Bergen 
og Voss (K5) i vest. Og det lyktes vi med! 

Sommerhilsen til venner  
av Bergensbanen 2021.

www.nyebergensbanen.no

@NyeBergensbanen

@forum_nye_bergensbanen

Forum Nye Bergensbanen består av 14 kommuner og 
2 fylkeskommuner. Forumet styres av et  arbeidsutvalg 
som jeg i det daglige forholder meg til. 

Møterett i AU: 

Regionrådet i Hallingdal
LO og NHO
Jernbanedirektoratet og Bane NOR møter på forumet sine fagdager vår og høst.

Sommerhilsen fra
daglig leder 
Hilde Magnusson

Medlemmer i AU:   Personlig vara:

Hans Erik Ringkjøp ordfører på Voss -  leder Hege Eide Vik ordfører Vaksdal
Dag Henaug varaordfører Ringerike -  nestleder Kirsten Orebråten ordfører Ringerike
Heidi Granli ordfører Gol  Petter Rukke ordfører Hol
Thor Haakon Bakke byråd Bergen  Roger Valhammer byrådsleder Bergen
Jannicke Bergesen Clarke leder for SAMU, Vestland  Marthe Hammer nestleder for SAMU, Vestland 
Olav Skinnes fylkesråd i Viken   

FRE16 
Regjeringen har gitt Nye Veier AS 
oppdraget med å bygge ut FRE16.

Før valget må det inngås plan- og 
rammeavtale med Nye Veier AS og straks 
deretter en utbyggingsavtale. 

For å få oppstart i 2022 må det komme 
penger til prosjektet i statsbudsjettet for 
2022. Det legges frem av regjeringen 13. 
oktober og det nye Stortinget må lage et 
flertall for budsjettet.
Det er antydet at beløpet bør være rundt 
900 millioner.  

Det blir derfor viktig at vi alle står på og 
jobber inn mot våre kontakter til spaden er 
i jorda.

I 2022 må det gjøres forberedende arbeider 
som massehåndtering og grunnerverv, og 
rigges for at tunneldriving kan starte opp 
senest i 2023 for at vi skal klare planlagt 
ferdigstillelse i 2028/29.

Et viktig poeng er at det må legges inn mer 
penger i første 6-års periode av NTP enn 
regjeringen la inn. Det ligger 6 mrd der nå, 
men det ble lagt inn før det ble klart at Nye 
Veier AS fikk prosjektet. 

I regjeringen sitt forslag til NTP så var 
begge våre prosjekter i øst og vest med i 
første periode og i Stortinget var komiteen 
enig om følgende merknad: 

«Komiteen er tilfreds med at det satses 
på utbygging av Bergensbanen, slik at 
reisetid med tog mellom Bergen og Oslo 
på fire timer er innenfor rekkevidde. 
Komiteen viser til at K5 er et fellesprosjekt 
for veg og jernbane mellom Bergen og 
Voss. Komiteen mener det er viktig å satse 
på sammenhengende utbygging Arna–
Stanghelle og Stanghelle–Voss.»

Treffpunkt verdt å merke seg fremover:
 
16.-20. aug Arendalsuka
30. aug  Hallingdalkonferansen Vestlia Geilo 
2. sept Transport og logistikkdagen 
 v/ BergensNæringsråd
29. sept Konferanse på Voss,    
 Bergensbanen i vest  
14. okt Ringerikskonferansen 
25.-25 okt Transport og logistikk 
 på Gardermoen v/ Norsk Industri 
25. nov Fagdag FNB på Vestlia Geilo
10. mars Jernbaneforum i Oslo  

Møter og konferanser 
Vaksdal kommune har hatt to vellykket 
Stanghelleseminar.
Bergens Næringsråd har hatt flere event 
Fagdag FNB 1. juni i Oslo. 

Daglig leder vil gjerne til høsten orientere i medlemmene sine kommunestyrer «live» eller på 
Teams.

Gjester på fagdagen i Oslo

Kontaktutvalget for K5 hadde et godt teams-møte 
med Statsministeren.

Her er noen av de som hadde ordet for oss i 
NTP-debatten 14. juni.

NTP-møter
Forumet har bidratt med skriftlige 
høringsinnspill til Vestland- og Viken 
fylke.
Forumet har også deltatt på digitalt 
og fysisk møte i Vestland fylke med 
innspill til NTP.

Media
Forumet har redaksjonelle oppslag 
i lokal og regionale aviser. Det er 
mye mediaoppmerksomhet for K5 
og FRE16, og FNB jobber for å holde 
journalistene oppdatert på fakta.  
Vi er aktive på Facebook og deler flotte 
bilder fra Bergensbanen på Instagram.

Årsmøte
9. juni hadde forumet fagdag og årsmøte på 
Bristol hotel i Oslo. Det var veldig vellykket med 
godt oppmøte tross korona.
 
Faglig var det gode innlegg fra statssekretær 
John Ragnar Aarseth, og Jernbanedirektør Kirsti 
Slotsvik. Det ble også en interessant diskusjon 
med lektor Steinar Aasnæs, Hans Erik Ringkjøb 
og strategidirektør i Jernbanedirektoratet Anita 
Skauge om samfunnsøkonomisk nytte  
av Ringeriksbanen.

God sommer!

Korona og møter
Etter 12. mars var vi spent på hvordan lobby-
arbeidet skulle gå uten mulighet for fysiske møter. 
Men det gikk veldig bra! Vi har hatt 8 digitale 
møter med  SV, Frp x 2 , H og Ap, samt med LO og 
Jernbane- og Lokmannsforbundene, NHO Viken, 
Bergen Næringsråd og Ringeriksregionen mfl.
Vi lyktes med å få 50 millioner ekstra i RNB til 
grunnerverv og videre oppstart av FRE16.

Vi har aktive stortingspolitikere som stiller 
skriftlige spørsmål til statsråd Hareide. 
Her representert med Ruth Grung og Arne 
Nævra. 

Jernbaneforum - Nasjonal konferanse
3. mars var forumene sin egen årlige nasjonale 
konferanse. I år var leder av forumet Hans Erik 
Ringkjøb med som innleder, og temaet var Voss 
som knutepunkt og jernbanen sin betydning for 
historisk og fremtidig utvikling av Voss. Daglig 
leder er med i programkomiteen. Evalueringen fra 
konferansen gav gode skår på programmet. Neste 
års konferanse er 4. mars, så merk av i kalenderen!

Interpellasjonsdebatt i Stortinget
25. februar hadde Lise Christoffersen interpellasjon 
på Stortinget om fornying av Bergensbanen. 
Hele 11 representanter var med i debatten, 
pluss statsråd Hareide – så, veldig vellykket!
Vi var der med tilhørere fra forumet, næringsliv  
og media.

Felles benkemøte på Stortinget
6. februar var det felles benkemøte på Stortinget 
med Buskerud og Hordaland, der næringslivet 
langs Bergensbanen var med. Nyttig og lærerikt  
for alle parter.

Det er krevende politiske prioriteringer for prosjektene langs Bergensbanen, 
men Vestland fylke har prioritert ett prosjekt inn i ny NTP, nemlig ny vei og 
bane fra Bergen til Voss og regjeringen legger opp til investeringsbevilgning 

til Ringeriksbanen og E16 i RNB 2021!

Hallingdalkonferansen
Året startet med Hallingdalkonferansen 
27. januar. Bergensbanen var et av temaene. 
Prosjektleder Morten Klokkersveen hadde en 
god gjennomgang av FRE16.

Sommerhilsen til medlemmene  
i Forum Nye Bergensbanen.

www.nyebergensbanen.no

@NyeBergensbanen

@forum_nye_bergensbanen

Forum Nye Bergensbanen består av 14 kommuner og 
2 fylkeskommuner. Forumet styres av et  arbeidsutvalg 
som jeg i det daglige forholder meg til. 

Møterett i AU: 

Regionrådet i Hallingdal
LO og NHO
Jernbanedirektoratet og Bane NOR møter på forumet sine fagdager vår og høst.

Sommerhilsen fra
daglig leder 
Hilde Magnusson

Medlemmer i AU:   Personlig vara:

Hans Erik Ringkjøp ordfører på Voss -  leder Hege Eide Vik ordfører Vaksdal
Dag Henaug varaordfører Ringerike -  nestleder Kirsten Orebråten ordfører Ringerike
Heidi Granli ordfører Gol  Petter Rukke ordfører Hol
Thor Haakon Bakke byråd Bergen  Roger Valhammer byrådsleder Bergen
Jannicke Bergesen Clarke leder for SAMU, Vestland  Marthe Hammer nestleder for SAMU, Vestland 
Kristoffer Robin Haug fylkesråd for kollektivtrafikk, Viken Olav Skinnes fylkesråd for distrikt og
    fylkesveier, Viken

Tog kan frakte store mengder 
personar inn og ut av byar, og 
er klart det beste klima- og 
miljøalternativet.

Tog aukar trafikktryggleiken ved 
mindre trafikk på vegane av både 
personar og gods. 
Heilskapen i NTP er å sjå 

samferdsel i eit klima- og 
miljøperspektiv for regionar, 
landet og verda. 

Me må difor satsa på tog. Med 
fire timar med tog mellom Noregs 
to største byar har me eit klart 
alternativ til fly. 

El-bilar vil ikkje på nokon måte 
løyse desse utfordringane mellom 
aust og vest.

FELLES ARGUMENTASJON: 

Bergensbanen si forkorting i NTP samanheng er to store fellesprosjekt: 
1. Ringeriksbanen og E16 - FRE16 i aust 

2. Ny veg og bane mellom Bergen og Voss - K5 i vest

Tog er miljøframkomstmiddel nr. 1!

Bergensbanen si forkorting i aust og vest
SLAGET OM NTP STÅR TRULEG ALT 
I LØPET AV JANUAR!

TIL VENER AV BERGENSBANEN  

Kva kan de som organisasjon gjera 
for å påverka regjeringa og Frp? 

Kan de få medieoppslag, skrive lesarinnlegg? Kan de ha aksjonar som synleggjer 
at det er naudsynt med våre prioriteringar på Bergensbanen i NTP? 

Ta kontakt med Hilde Magnusson om de har planar eller vil diskutera korleis 
de kan bidra i dei neste vekene. 

Hilde.marie.magnusson@vlfk.no og mobil 41 56 64 50

TIL VENER 
AV BERGENSBANEN 

Ringeriksbanen vil skapa ein bu- og 
arbeidsregion på Ringerike som er 
berre 30 minuttar frå Oslo. 

Dette vil få store positive 
ringverknader for Ringeriksregionen. 

Ringerike kommune har bidratt med 
sin del ved å bruka nær 2,5 mrd.  i 
infrastruktur for å være klar til å ta 
imot veksten som kjem. 

Ringeriksregionen kan avlasta det 

presset som i dag er i Osloregionen
Hallingdal står klare til å ta 
imot reisande gjester med tog 
sommar som vinter, og har store 
investeringar på gang når vedtak for 
bygging er klart.  

Veg og bane mellom Bergen og 
Voss er ikkje trygg, K5 er naudsynt 
for å trygga hovudvegen og 
Bergensbanen mellom Oslo og 
Bergen.
 
I tillegg vil det bli ei halvering av 
reisetida med tog mellom Bergen 
og Voss ned til 40 minutt, 

noko som vil gje regionen aust 
for Bergen ein vekst som bu- og 
arbeidsregion.

Stamvegen mellom Bergen og Voss 
har stor trafikk og når den vart bygd 
på 1990- talet, så var den svært 
tidssparande. Eit sentralt spørsmål 
me må stilla er: kvifor er det ikkje 

samfunnsøkonomi i å sikra denne 
strekninga for nye 50 – 100 år?
 
Det er ei stor avgjersle å ta å bygga 
fellesprosjektet K5 - men det er ei 
like stor avgjersle å sende folk ut på 
denne veg- og banestrekninga kvar 
einaste dag! 

Ta kontakt med underteikna om det er spørsmål. 

Med venleg helsing 

Hilde Magnusson 

Dagleg leiar Forum Nye Bergensbanen 
M. 41 56 64 50 hilde.marie.magnusson@vlfk.no

FRE16

K5

Nye rapportar på samfunnsøkonomisk nytte som 
ligg ved i denne e-posten: 
2020 USN v/ Steinar Aasnæss, Ringeriksbanen - samfunnsnytte, kalkulasjonsrente og mernytte
2021  Multiconsult – Bergensbanen potensiale for verdiskaping

www.nyebergensbanen.no

@NyeBergensbanen

@forum_nye_bergensbanen

Media 
Vi har hatt jevnt og trutt oppslag i 
avisene om våre to prosjekter bla. i 
Aftenposten, BT, NRK v/Ytring, TV 2 
samt NRK radio og tv.

Ny hjemmeside, 
www.nyebergensbanen.no
Den nye hjemmesiden er et godt 
oppslagsverk for medlemmer, 
journalister, politikere og andre 
samarbeidsparter.

God sommer!

Arbeidsform
Vi har jobbet jevnt og trutt siden jul. 
Vi har hatt en rekke møter på teams 
med politikere, organisasjoner og andre 
samarbeidsparter. 

I vest har vi hatt et bredt sammensatt 
kontaktutvalg som har møttes en gang i 
uken i regi av fylkesordfører Askeland.

I øst har vi hatt en gruppe sammensatt av:    
Leder FNB Hans Erik Ringkjøb
Nestleder FNB Dag Henaug
Daglig leder FNB Hilde Magnusson
Ringerike Næringsforening v/ Terje Dahlen
Ringeriksløsningen v/ Morten Woldsdal
IPR for Ringeriksregionen 
v/ Inger Kammerud
Regionrådet i Hallingdal v/ Knut Arne 
Gurigard  
I Bergen har næringslivet gått sammen og 
stiftet «K5 alliansen» .

Stortinget behandlet NTP 15. juni og et 
samlet Storting går for oppstart av FRE16 
og K5 i først periode. 

K5 
Dette er tre hovedfokusområder fremover: 
- Vi ønsker at det skal legges opp til   
 prosjektfinansiering av K5
- Før valget bør det komme et   
 anmodningsbrev fra Hareide om videre  
 planlegging fra Stanghelle til Voss
- Kommunal- og moderniserings-
 departementet må straks legge   
 reguleringsplanen Arna - Stanghelle  
 ut på høring for at vi skal klare å holde  
 ønsket fremdrift med oppstart i 2024. 

Nasjonal transportplan (NTP)
for 2022 - 2033 
Det siste halve året har vært preget av 
innspurten på NTP. Vi har jobbet godt 
sammen langs hele Bergensbanen for å få inn 
våre to prosjekter Ringeriksbanen og E16  
(FRE16) i øst og ny vei og bane mellom Bergen 
og Voss (K5) i vest. Og det lyktes vi med! 

Sommerhilsen til venner  
av Bergensbanen 2021.

www.nyebergensbanen.no

@NyeBergensbanen

@forum_nye_bergensbanen

Forum Nye Bergensbanen består av 14 kommuner og 
2 fylkeskommuner. Forumet styres av et  arbeidsutvalg 
som jeg i det daglige forholder meg til. 

Møterett i AU: 

Regionrådet i Hallingdal
LO og NHO
Jernbanedirektoratet og Bane NOR møter på forumet sine fagdager vår og høst.

Sommerhilsen fra
daglig leder 
Hilde Magnusson

Medlemmer i AU:   Personlig vara:

Hans Erik Ringkjøp ordfører på Voss -  leder Hege Eide Vik ordfører Vaksdal
Dag Henaug varaordfører Ringerike -  nestleder Kirsten Orebråten ordfører Ringerike
Heidi Granli ordfører Gol  Petter Rukke ordfører Hol
Thor Haakon Bakke byråd Bergen  Roger Valhammer byrådsleder Bergen
Jannicke Bergesen Clarke leder for SAMU, Vestland  Marthe Hammer nestleder for SAMU, Vestland 
Olav Skinnes fylkesråd i Viken   

FRE16 
Regjeringen har gitt Nye Veier AS 
oppdraget med å bygge ut FRE16.

Før valget må det inngås plan- og 
rammeavtale med Nye Veier AS og straks 
deretter en utbyggingsavtale. 

For å få oppstart i 2022 må det komme 
penger til prosjektet i statsbudsjettet for 
2022. Det legges frem av regjeringen 13. 
oktober og det nye Stortinget må lage et 
flertall for budsjettet.
Det er antydet at beløpet bør være rundt 
900 millioner.  

Det blir derfor viktig at vi alle står på og 
jobber inn mot våre kontakter til spaden er 
i jorda.

I 2022 må det gjøres forberedende arbeider 
som massehåndtering og grunnerverv, og 
rigges for at tunneldriving kan starte opp 
senest i 2023 for at vi skal klare planlagt 
ferdigstillelse i 2028/29.

Et viktig poeng er at det må legges inn mer 
penger i første 6-års periode av NTP enn 
regjeringen la inn. Det ligger 6 mrd der nå, 
men det ble lagt inn før det ble klart at Nye 
Veier AS fikk prosjektet. 

I regjeringen sitt forslag til NTP så var 
begge våre prosjekter i øst og vest med i 
første periode og i Stortinget var komiteen 
enig om følgende merknad: 

«Komiteen er tilfreds med at det satses 
på utbygging av Bergensbanen, slik at 
reisetid med tog mellom Bergen og Oslo 
på fire timer er innenfor rekkevidde. 
Komiteen viser til at K5 er et fellesprosjekt 
for veg og jernbane mellom Bergen og 
Voss. Komiteen mener det er viktig å satse 
på sammenhengende utbygging Arna–
Stanghelle og Stanghelle–Voss.»

Treffpunkt verdt å merke seg fremover:
 
16.-20. aug Arendalsuka
30. aug  Hallingdalkonferansen Vestlia Geilo 
2. sept Transport og logistikkdagen 
 v/ BergensNæringsråd
29. sept Konferanse på Voss,    
 Bergensbanen i vest  
14. okt Ringerikskonferansen 
25.-25 okt Transport og logistikk 
 på Gardermoen v/ Norsk Industri 
25. nov Fagdag FNB på Vestlia Geilo
10. mars Jernbaneforum i Oslo  

Møter og konferanser 
Vaksdal kommune har hatt to vellykket 
Stanghelleseminar.
Bergens Næringsråd har hatt flere event 
Fagdag FNB 1. juni i Oslo. 

Daglig leder vil gjerne til høsten orientere i medlemmene sine kommunestyrer «live» eller på 
Teams.

Gjester på fagdagen i Oslo

Kontaktutvalget for K5 hadde et godt teams-møte 
med Statsministeren.

Her er noen av de som hadde ordet for oss i 
NTP-debatten 14. juni.

Innlegg i Avisa Hordaland 
11. november 2021 

“Vi, 14 ordførere langs 
Bergensbanen, set-
ter nå vår lit til at våre 
 regjeringsmedlemmer og 
stortingsrepresentanter 
oppfyller gjentatte løfter 
om oppstart av 
Ringeriksbanen i 2022.” 

2020 2021



Løypemelding
jul 2022

www.nyebergensbanen.no

@NyeBergensbanen

@forum_nye_bergensbanen

Forum Nye Bergensbanen består av 14 kommunar og 
2 fylkeskommunar. Forumet vert styrt av eit  arbeidsutval 
som eg i det daglege føreheld meg til. 

Møterett i AU: 

Regionrådet for Hallingdal.
LO og NHO.
Jernbanedirektoratet og Bane NOR møter på forumet sine fagdagar vår og haust.

Julehelsing frå
dagleg leiar
Hilde Magnusson

Medlemar i AU:   Personleg vara:

Hans-Erik Ringkjøb Ordførar på Voss -  leiar Hege Eide Vik Ordførar Vaksdal
Dag Henaug Varaordførar Ringerike -  nestleiar Kirsten Orebråten Ordførar Ringerike
Heidi Granli Ordførar Gol  Petter Rukke Ordførar Hol
Ingrid Nergaard Fjeldstad  Byråd Bergen  Rune Bakervik Byrådsleiar Bergen
Jannicke Bergesen Clarke Leiar SAMU, Vestland  Marthe Hammer  Nestleiar SAMU, Vestland
Olav Skinnes Fylkesråd for samferdsel, Viken   

Julehelsing frå Forum Nye Bergensbanen 
til Bergensbanefamilien med vener. 

Hausten 2022 har vore prega av at me har venta på statsbud-
sjettet frå regjeringa. Då det kom den 6. oktober vart det ein 
stor nedtur for Bergensbanen. 
Ny veg og bane mellom Bergen og Voss (K5) fekk ikkje dei 200 
millionane som var naudsynt for å halde fram med arbeidet og 
med det var oppstart skubba til 2026 og ikkje 2024.
For Ringeriksbanen var forslaget frå regjeringa i realiteten ei 
skrinlegging av banen. Det som låg inne var å splitte 
fellesprosjektet ved å la E16 ligge att i Nye Veier AS og flytte 
 Ringeriksbanen til BaneNOR.

FNB har saman med andre fått laga ein 
rapport som viser at så mange som 
900 000 fleire vil ta toget i staden for fly 
mellom Bergen og Oslo om reisetida er 
nede i 4 timar. Dette vil gje eit redusert 
klimagassutslepp på om lag 50.000 tonn 
CO²-ekvivalenter. Rapporten finn de på 
www.nyebergensbanen.no

Den store togdemonstrasjonen gjekk føre seg 
7. november frå Bergen til Oslo. Dette var eit 
samarbeid mellom K5-Alliansen, Vossaløysinga, 
Bergen Næringsråd, Ringerike Næringsforening, 
Vy og FNB. 

Over 100 personar var innom togvogna me hadde 
reservert. På møtet på stortinget var me rundt 
65 personar og av dei var det 14 stortingsrepre-
sentantar. 

Me avslutta dagen med middag på  Bristol der 
me var 50. Det var òg aktivitet på  stasjonane 
langs banen. Ungdomsrådet stilte opp på Ål og 
på  Hønefoss var mellom anna  Banevokterne på 
plass. Ein svært vellykka aksjon!

Mediedekking i NRK tv og radio inkl. DAX18, TV2, 
BT, BA, Hordaland, Halingdølen med fleire. 

24. november arrangerte FNB Fagdag på 
 Hønefoss. Det var veldig god  påmelding med 
40 personar og det vart ein bra dag med 
fokus på kva som er gjort på Ringerike fram 
til no, for å leggje til rette for  Ringeriksbanen 
og innlegg om  Bergensbanen si forkorting 
generelt og den kommande NTP.

Aktivitet framover: 
• Det er planar om ein 
 aust-vest konferanse i vinter/vår
• Jernbaneforum 7. mars i Oslo 
• Årsmøte i Oslo vert truleg tysdag 6. juni

Innstilling frå transportkomiteen til budsjettet 
for 2023 kom 13.12: der er det brei semje om at 
 Ringeriksbanen og E16 skal vera eit fellesprosjekt og 
byggast innanfor gjeldande reguleringsplan, og at 200 
millionar skal gå til K5. 

Det vart jobba iherdig i aust og i vest for å endre 
 budsjettet i Stortinget, og det vart arbeidt på fleire 
plan, frå lokale, regionale og sentrale politikarar, 
næringsliv og organisasjonar: 

• Konvoi med trailerar frå Bergen til Voss, 
 ca. 1 mil lang
• Fakkeltog på Vaksdal og to gongar fakkeltog på Voss
• Ei rekke lesarinnlegg og kronikkar
• Pressa laga reportasjar, og der Hallingdølen var i ei   
 særstilling på å følgje opp
• Møter med politisk leiing i SD og med posisjon og   
 opposisjon på Stortinget
• Ulike aksjoner i sosial medium 

Då budsjettforliket mellom Ap, Sp og SV vart lagt   
fram 29. november hadde me lukkast!

• 200 mill til Arna – Voss i 2023 
• «Videreføre Ringeriksbanen og 
 E16 Skaret - Høgkastet - Hønefosssom eit felles-
 prosjekt, og vurdere fremdriften og den økonomiske  
 bærekraften i prosjektet frem mot nye NTP.» 
 
Men det er ikkje mogeleg å kvile for Bergensbanen si
forkorting før spaden er i jorda på båe dei store 
prosjekta våre. 

Faste møtepunkt: 
• Tirsdag kl. 0800-0900 møte   
med nesteleder i FNB Dag Henaug,   
Ringerike Næringsforening,  
Regionrådet i Hallingdal, Interpolitisk 
råd Ringerike, og Hans- Erik Ringkjøb 
tiltrer ved høve. 

• Onsdag kl. 0900-1000 møte med 
Vossaløysinga og K5-alliansen. 

• Vestland fylke invitere jevnlige til 
møter i kontaktutvalg for K5. 

• AU har hatt ett møte på Teams. 

God sommer!

Bergensbanens forkortelse, 4 timer mellom 
Oslo - Bergen er mulig med politisk vilje!  

Noe av aktiviteten fra daglig leder med flere 
siden jul: 

• 28. januar møte på Teams med SVV med 
 16 deltagere.

• 15. februar møte i Samferdselsdepartementet  
 med statsekretær Johan Vasara med fleire.
• 16. februar møte med Ap på Stortinget.

• 8. mars møte på Arna stasjon, FNB med fleire  
 overleverte notat til Statsråd Nygård. 
• 10. mars vellykket Jernbaneforum, neste år  
 konferansen 7 mars, sett av dato
• 16. mars møte med transportkomiteen på  
 Flesland, Hege og Thor Haakon innledet 
 for oss. 
• 18. mars ut notat til medlemmene i FNB om  
 status i øst og vest 
• 29. mars Teamsmøte med Sp sin    
 transportfraksjon.
• 30. mars møte på Teams med Sveinung   
 Rotevant V. 

• 2. april feiring av reguleringsplan på   
 Stanghelle stasjon! Ca. 40 stk. og tre media 
 til stede. 
• 25. april Hans- Erik og Hilde med statsråd  
 Nygård på Stortinget.

• 5. mai K5 dagskonferanse i Bergen i   
 samarbeid med Vossaløysinga, K5 alliansen  
 og SVV. Nærmere 100 deltagere bla.   
 statssekretær Jakob Bjelland frå SD, ble en  
 svært vellykket dag.
• 10. mai møte med SV på stortinget, hovedvekt  
 på Ringeriksbanen
• 13. mai strategimøte på Geilo med task force  
 gruppa for Ringeriksbanen 

• 13. juni Hans Erik og Hilde med de 10 andre  
 Jernbaneforumene i JD 
• 14. juni fagdag og årsmøte i Oslo 35 stk.

Milepæler i vest: 

• 1. april var reguleringsplanen for 
 Arna – Stanghelle klar! 

• 10. mai Statens Vegvesen kom med 
 sine prioriteringer og 
 Arna – Stanghelle er på 7 plass.

• 2. juni kom Jernbanedirektoratet med  
 sine prioriteringar og her var Arna -  
 Stanghelle på 2 plass, bak nettdekning  
 på togene. 

Milepæler i øst: 

• 4. mars Nye Veier AS sendte inn   
 effektmålene til SD.

• 5. august statsminister Støre og     
 næringsminister Vestre til Ringerike
• 18. august Arendalsuka, FNB lager med    
 Jernbaneformene arrangement 1030-1130

• 26. august Hallingkonferansen 
• 13. oktober Ringerikskonferansen 
• 7. mars Jernbaneforum i Oslo 

Media: 
• Flere gode oppslag i Hallingdølen 
som stiller gode kritiske spørsmål om 
fremdriften av Ringeriksbanen 
Ringblad, BT, BA, Hordaland, Bygdanytt, 
og Vaksdalposten har hatt flere oppslag

• 7. juni hadde NRK- radio en god sak 
om Ringeriksbanen og SV sitt ønske for 
RNB. 8. juni NRK saken følgt opp  av 13 
ordførere på Løvebakken 8 juni.

• Facebook og e-post brukes for å nå ut 
til støttespillere og medlemmer i FNB.

Sommerhilsen til medlemmene  
i Forum Nye Bergensbanen 2022

www.nyebergensbanen.no

@NyeBergensbanen

@forum_nye_bergensbanen

Forum Nye Bergensbanen består av 14 kommuner og 
2 fylkeskommuner. Forumet styres av et  arbeidsutvalg 
som jeg i det daglige forholder meg til. 

Møterett i AU: 

Regionrådet i Hallingdal
LO og NHO
Jernbanedirektoratet og Bane NOR møter på forumet sine fagdager vår og høst.

hilsen daglig leder Hilde Magnusson

Medlemmer i AU:   Personlig vara:

Hans Erik Ringkjøp ordfører på Voss -  leder Hege Eide Vik ordfører Vaksdal
Dag Henaug varaordfører Ringerike -  nestleder Kirsten Orebråten ordfører Ringerike
Heidi Granli ordfører Gol  Petter Rukke ordfører Hol
Thor Haakon Bakke byråd Bergen  Roger Valhammer byrådsleder Bergen
Jannicke Bergesen Clarke leder for SAMU, Vestland  Marthe Hammer nestleder for SAMU, Vestland 
Olav Skinnes fylkesråd for distrikt og
 fylkesveier, Viken   

Regjeringen vil framskynde 
dagens NTP fra 2025 til 2024, 
og det vil bli tøffe prioriteringer 
på hvilke prosjekter som får 
oppstart med det første. 

FNB må holde trykket oppe for at  
vi skal få oppstart som i dagens 
planer både i øst og vest i 2024! 

Ønsker dere alle en fin sommer! 

Datoer fremover: 

Faste møtepunkt: 
• Tirsdag kl. 0800-0900 møte   
med nesteleder i FNB Dag Henaug,   
Ringerike Næringsforening,  
Regionrådet i Hallingdal, Interpolitisk 
råd Ringerike, og Hans- Erik Ringkjøb 
tiltrer ved høve. 

• Onsdag kl. 0900-1000 møte med 
Vossaløysinga og K5-alliansen. 

• Vestland fylke invitere jevnlige til 
møter i kontaktutvalg for K5. 

• AU har hatt ett møte på Teams. 

God sommer!

Bergensbanens forkortelse, 4 timer mellom 
Oslo - Bergen er mulig med politisk vilje!  

Noe av aktiviteten fra daglig leder med flere 
siden jul: 

• 28. januar møte på Teams med SVV med 
 16 deltagere.

• 15. februar møte i Samferdselsdepartementet  
 med statsekretær Johan Vasara med fleire.
• 16. februar møte med Ap på Stortinget.

• 8. mars møte på Arna stasjon, FNB med fleire  
 overleverte notat til Statsråd Nygård. 
• 10. mars vellykket Jernbaneforum, neste år  
 konferansen 7 mars, sett av dato
• 16. mars møte med transportkomiteen på  
 Flesland, Hege og Thor Haakon innledet 
 for oss. 
• 18. mars ut notat til medlemmene i FNB om  
 status i øst og vest 
• 29. mars Teamsmøte med Sp sin    
 transportfraksjon.
• 30. mars møte på Teams med Sveinung   
 Rotevant V. 

• 2. april feiring av reguleringsplan på   
 Stanghelle stasjon! Ca. 40 stk. og tre media 
 til stede. 
• 25. april Hans- Erik og Hilde med statsråd  
 Nygård på Stortinget.

• 5. mai K5 dagskonferanse i Bergen i   
 samarbeid med Vossaløysinga, K5 alliansen  
 og SVV. Nærmere 100 deltagere bla.   
 statssekretær Jakob Bjelland frå SD, ble en  
 svært vellykket dag.
• 10. mai møte med SV på stortinget, hovedvekt  
 på Ringeriksbanen
• 13. mai strategimøte på Geilo med task force  
 gruppa for Ringeriksbanen 

• 13. juni Hans Erik og Hilde med de 10 andre  
 Jernbaneforumene i JD 
• 14. juni fagdag og årsmøte i Oslo 35 stk.

Milepæler i vest: 

• 1. april var reguleringsplanen for 
 Arna – Stanghelle klar! 

• 10. mai Statens Vegvesen kom med 
 sine prioriteringer og 
 Arna – Stanghelle er på 7 plass.

• 2. juni kom Jernbanedirektoratet med  
 sine prioriteringar og her var Arna -  
 Stanghelle på 2 plass, bak nettdekning  
 på togene. 

Milepæler i øst: 

• 4. mars Nye Veier AS sendte inn   
 effektmålene til SD.

• 5. august statsminister Støre og     
 næringsminister Vestre til Ringerike
• 18. august Arendalsuka, FNB lager med    
 Jernbaneformene arrangement 1030-1130

• 26. august Hallingkonferansen 
• 13. oktober Ringerikskonferansen 
• 7. mars Jernbaneforum i Oslo 

Media: 
• Flere gode oppslag i Hallingdølen 
som stiller gode kritiske spørsmål om 
fremdriften av Ringeriksbanen 
Ringblad, BT, BA, Hordaland, Bygdanytt, 
og Vaksdalposten har hatt flere oppslag

• 7. juni hadde NRK- radio en god sak 
om Ringeriksbanen og SV sitt ønske for 
RNB. 8. juni NRK saken følgt opp  av 13 
ordførere på Løvebakken 8 juni.

• Facebook og e-post brukes for å nå ut 
til støttespillere og medlemmer i FNB.

Sommerhilsen til medlemmene  
i Forum Nye Bergensbanen 2022

www.nyebergensbanen.no

@NyeBergensbanen

@forum_nye_bergensbanen

Forum Nye Bergensbanen består av 14 kommuner og 
2 fylkeskommuner. Forumet styres av et  arbeidsutvalg 
som jeg i det daglige forholder meg til. 

Møterett i AU: 

Regionrådet i Hallingdal
LO og NHO
Jernbanedirektoratet og Bane NOR møter på forumet sine fagdager vår og høst.

hilsen daglig leder Hilde Magnusson

Medlemmer i AU:   Personlig vara:

Hans Erik Ringkjøp ordfører på Voss -  leder Hege Eide Vik ordfører Vaksdal
Dag Henaug varaordfører Ringerike -  nestleder Kirsten Orebråten ordfører Ringerike
Heidi Granli ordfører Gol  Petter Rukke ordfører Hol
Thor Haakon Bakke byråd Bergen  Roger Valhammer byrådsleder Bergen
Jannicke Bergesen Clarke leder for SAMU, Vestland  Marthe Hammer nestleder for SAMU, Vestland 
Olav Skinnes fylkesråd for distrikt og
 fylkesveier, Viken   

Regjeringen vil framskynde 
dagens NTP fra 2025 til 2024, 
og det vil bli tøffe prioriteringer 
på hvilke prosjekter som får 
oppstart med det første. 

FNB må holde trykket oppe for at  
vi skal få oppstart som i dagens 
planer både i øst og vest i 2024! 

Ønsker dere alle en fin sommer! 

Datoer fremover: 

2022



nyebergensbanen.no

@NyeBergensbanen

@forum_nye_bergensbanen

Forum Nye Bergensbanen består av 14 kommunar og 
2 fylkeskommunar. Forumet vert styrt av eit  arbeidsutval som eg i det daglege føreheld meg til. 

Møterett i AU:  Regionrådet for Hallingdal. • LO og NHO • Jernbanedirektoratet og Bane NOR møter på forumet 
sine fagdagar vår og haust.

Dagleg leiar
Hilde Magnusson

Medlemar i AU 2023:   Personleg vara 2023:

Hans-Erik Ringkjøb Ordførar på Voss -  leiar Hege Eide Vik Ordførar Vaksdal
Dag Henaug Varaordførar Ringerike -  nestleiar Kirsten Orebråten Ordførar Ringerike
Heidi Granli Ordførar Gol  Petter Rukke Ordførar Hol
Ingrid Nergaard Fjeldstad  Byråd Bergen  Rune Bakervik Byrådsleiar Bergen
Jannicke Bergesen Clarke Leiar SAMU, Vestland  Marthe Hammer  Nestleiar SAMU, Vestland
Olav Skinnes Fylkesråd for samferdsel, Viken   

Og samme dag også møte på Stortinget med Jone 
Blikra og Even Røed fra Ap. 

Hilde var med i program-
komiteen for Jernbaneforum 7. 
mars med over  300 deltagere!

1. juni hadde vi konferanse i Bergen om 
 Bergensbanen og særlig K5 med over 100 
deltagere. Her er konferansierene Hilde 
Magnusson og Atle Kvamme.

Bedre togtilbud der det bor mange og toget har 
konkurransefortrinn:
• Flere tog i Oslo-navet
• Jernbanedirektoratet: To tog i timen på Trønderbanen
• Bedre nettdekning
• Flere tog på Vossebanen
• Bane NOR: Flere og raskere tog på Dovrebanen (Oslo – Lillehammer), 

trinn 1 
Bedre kapasitet for kombigods på strekningene:
• Oslo – Narvik
• Oslo – Bergen
• Oslo – Trondheim
• Signalanlegg Alnabru
Planlegging for videre utvikling:
• Østfoldbanen; region-, fjern- og godstog, TEN-T
• Økt kapasitet gjennom Oslo / ny rikstunnel for jernbanen
• Tiltak for gods- og persontilbudet på Hovedbanen Nord 
• Kombipakke Trondheim – Bodø

Innenfor høy ramme kan vi i tillegg 
prioritere:
• Ny rutemodell Østlandet 

gjennomføres som planlagt 
• Styrket tilbud på Jæren
• Kombipakkene gjennomføres som 

planlagt
• Oppstart av konkurransedyktig 

togtilbud til Ringerike og videre 
utvikling av Bergensbanen

Prioriterings-
ramme 

+ 10 
prosent

- 10 
prosent

Prioriteringer i første seksårsperiode

11

Innenfor lav ramme:

• Rasjonell fremdrift av bundne 
prosjekter prioriteres

• Kun oppstart av kombipakke 
Oslo-Narvik i første
seksårsperiode

• Mindre rom for opptrapping 
av fornyelsesinnsatsen

• Bane NOR anbefaler et høyt 
nivå på fornyelse

• Jernbanedirektoratet prioriter
er investering noe høyere

31. mars kom etatene med sine uttaler til NTP. Det var ikke lystig lesning for 
våre to store prosjekt som ikke er med i dagens ramme for investeringer på 
jernbane. Mandatet til etatene er å prioritere prosjekter etter best samfunns-
økonomisknytte, dette er noe flere og flere mener er et feil grunnlag for 
samferdselsutbygging i landet.

16. februar hadde vi et godt møte i samferdeselsdepar-
tementet med statsekretær Cecilie Knibe Kroglund 

Fagdag / Årsmøte
Tirsdag 6. juni 2023, Hotel Bristol Oslo

2023

Stortingspolitikerne Mona Fagerås (SV) , Jone Blikra (Ap) 
Nils T. Bjørke (Sp) og Ola Elvestuen (V) i god dialog.

Statssekretær Cecilie Knibe Kroglund 
snakket om den kommende NTP. 

Daglig leder Hilde Magnusson ble takket av etter fem år. Hun begynner 
som seniorrådgiver i Agenda Rådgivning 1 august.

Marius Holm fra Vy har tro på Bergensbanen. 


